
                

Numrering av protokollen sker i obruten nummerföljd oavsett år, med början efter årsmötet 2018. 
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Protokoll nr 33, styrelsemöte 2024-09-09, Nyhamns Byförening 
 
Plats: Makrillvägen 19. 
Deltagare: Axel Bergenfelt, Paul Adam, Anne Avén, Sandra Andersson Sikberg, Ulrika Ingvarson, Maria 
Ingridsson och Jessica Palmqvist. 
Anmält förhinder: Ingrid Larsson och Bojan Kos. 
 
1. Ordförande Axel Bergenfelt öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
2. Anne Avén valdes till mötets sekreterare. 
 
3. Restpunkter från föregående möte: 
Ingrid har meddelat att Brunnby FFs planering och budgetarbete till en multiarena just nu är pausat. Vi 
avvaktar därför med beslut om vårt bidrag till projektet. 
 

4. Nyhamnsbladet.  
– Uppslag till artiklar. Ulrika föreslog intervju med NYJD – Nyhamns nya glasskafé. Sandra hör sig för om 
någon ungdom vill skriva något om skolan.  
– Deadline är 30 oktober och utdelning sker runt första advent. Annonspriserna låter vi vara oförändrade. 
– Distributionen sköttes senast av styrelsen med Sandra som bas, vilket gick mycket bra. Vi kan ha samma 
upplägg vid utdelning av höstnumret. Men om det finns någon grupp barn/ungdomar som vill tjäna en slant 
(2 000 kr), och som kan göra jobbet på ett ansvarsfullt sätt, så vore det trevligt. Utdelning skall göras fredag 
29 november – söndag 1 december.  
 
5. Hemsida och Facebook. 
Vi har drygt 750 personer på Facebook som "gillar" oss och vi får i regel bra respons på våra inlägg. Vi 
fortsätter på inslagen väg.  
 
6. Nyhamns framtid / kommunen.  
– Möte med kommunens kommunikationsavdelning (Anette Rantala) den 18 maj. Anne deltog tillsammans 
med representanter från elva andra byföreningar. Kommunen vill gärna använda byföreningarnas 
informationskanaler för att nå ut med viktig samhällsinformation.  
– Byggplanerna vid Skeppet och idrottsplatsen – konstaterades att vi inte vet något nytt om detta. 
 
7. Stranden och bryggan.  
– Flotten kom på plats sent i sommar, Axel fick själv hämta den nya förankringen i Helsingborg. Flotten har, 
med ett undantag, fått vara ifred för oönskad behandling.  
– Tång har i sommar rensats från stranden en gång, i augusti. Ulrika meddelade att Höganäs kommun har 
lämpliga maskiner för strandrensning som byföreningen får låna, om vi har någon som kan köra dem. 
– Digital badtermometer har monterats på bryggan av Lars Gunnar Jönsson – mycket uppskattat.  
– Bryggan kommer att tas in i början av oktober, vädret får avgöra vilken dag det blir. Flotten tas in om en 
eller två veckor, också beroende på väderförhållande.  
– Dasset har klarat sig bra i sommar. Blandaren som frös sönder i vintras är bytt. Nya inkommande 
vattenledningar skall dras om under hösten så vi slipper framtida frostskador.  
      
8. Ekonomin. Ekonomin är god. Jessica kontaktar Sverker angående överlämning av kassörsposten.  
 






